



# Wealth Gold Group Company Limited

## 盈富金汇有限公司

Units 1603-1604A, 16/F, Tower A, Manulife Financial Centre, No.223-231 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong  
香港九龙观塘伟业街 223-231 号宏利金融中心 A 座 16 楼 1603-1604A 室  
Tel. No. 电话号码: (852) 3719 9945 Fax No. 传真号码: (852) 3691 9730 E-mail 电邮: cs@wgold.hk

### Client Application Form (Overseas Individual Account) 开户申请表 (海外个人户口)

Account No. 賬戶號碼:
IB Code 代理賬號:

Please fill in the following form carefully and ensure the information on this form is correct. The company employees or representatives may require you to provide documents and copies of such documents to the company.

请小心及正确填写以下表格, 为确保此表格内之数据正确无误, 本公司职员或代表可能要求阁下出示证明檔及提供该等檔之副本予本公司。

Note: Client should submit copies of the following supporting documents with the completed client application form

注: 客户开户时, 须连同已填写的申请表及以下档之副本一并交予本公司

- Identity Document 身份证明文件
- Bank account proof 银行户口证明
- Telegraphic Transfer (T/T) receipt 电汇收据
- Address Proof such as the utilities bill within the most recent three months 近三个月之公用事业费用收据的地址证明

### Personal Information 个人资料

Title 称谓: <input type="radio"/> Mr. 先生 <input type="radio"/> Mrs. 太太 <input type="radio"/> Ms. 女士 <input type="radio"/> Miss 小姐		Marital Status 婚姻状况: <input type="radio"/> Single 单身 <input type="radio"/> Married 已婚	
English Name 英文姓名:		Chinese Name 中文姓名:	
Type of Identity 证明文件种类: <input type="radio"/> ID Card 身份证 <input type="radio"/> Passport 护照 <input type="radio"/> Others 其他: _____			
Identity Document No. 证明文件号码:		Place of Issue 签发地点:	
Date of Birth (dd/mm/yyyy) 出生日期 (日/月/年):		Nationality 国籍:	
Mobile 手提电话:	Home Tel. 住址电话:	Fax No. 传真号码:	
E-mail Address (Maximum 100 characters) 电邮地址 (不多于 100 个字符):			
Residential Address (P.O. Box is not accepted) 住址 (不接受以邮政局信箱作为通讯地址):		City 市:	Province 省份:
		Country 国家:	Postal Code 邮政编码:
Method of Monthly Statement Collection (Please check one only) 选择收取交易月结单的方式 (请选取一项) <input type="radio"/> By E-mail 以电邮方式收取 <input type="radio"/> By Mail 以邮寄方式收取 Daily Statement will be sent by e-mail only 交易日结单只以电邮方式传送至客户			

### Bank Information (Unless instructed by you, all funds payable to you will be credited to the following bank account only.)

往来银行资料 (除客户另行指示, 付予客户的款项将会转入下列银行账户。)

Bank Name 银行名称:	Swift Code 国际汇款代码:	
Account Holder's Name 账户持有人名称:	Account No. 账户号码:	
Account Type 账户类型: <input type="radio"/> Debit Card 借记卡 <input type="radio"/> Others 其他: _____		
Currency 货币: <input type="radio"/> HKD 港元 <input type="radio"/> USD 美元 <input type="radio"/> RMB 人民币 <input type="radio"/> Other 其他: _____		
Address of Inward Remittance Bank 收款银行地址:	City 市:	Province 省份:
	Country 国家:	Postal Code 邮政编码:

### Declaration 声明

I \_\_\_\_\_ hereby declare that I have read and agreed to Wealth Gold Group Company Limited's (the "Company") Client Application Form, and the Terms and Conditions of the Client Agreement, all of which form the Agreement(s) made between the Company and me in relation to the Account(s). I represent that the information on this Client Application Form is true, correct and complete and that the representations in the attached agreement are accurate. I agree to notice the Company in writing if any amendments of the Client's personal information are made. The Company is entitled to rely fully on such information and representations for all purposes, unless it receives notice in writing of any changes. I also agree to provide supporting documents (Copies of Identity Documents, Address Proof such as the utilities bill within the most recent three months). The Company is authorised at any time to contact anyone, including my employers, banks, for the purpose of verifying the information provided on this Client Application Form.

本人 \_\_\_\_\_ 向盈富金汇有限公司 (下称「贵公司」) 作出以下声明。本人已阅悉及同意 贵公司开户申请表及客户协议书中的条款及条件。上述所有档均构成 贵公司与本人就该户口达成的协议。本人也确定本开户申请表内所提供之一切数据乃属真实、正确而完备。本人并承诺倘若客户数据有任何更新、修正, 会立即以书面通知 贵公司, 否则 贵公司有权于任何情况及环境下完全信赖该等数据及声明。本人亦同意提交相关的证明文件副本 (身份证明档、近三个月之公用事业费用收据的地址证明) 及授权 贵公司可随时联络有关方面 (包括本人之雇主、往来银行) 以便 贵公司核查本开户申请表内所提供之数据之真确性。

Signature 签署

Date 日期